
 

 

Luční bouda se po 400 letech od 1. června uzavře 
kvůli šikaně ze strany Správy KRNAP 
 

 
400letá Luční bouda přežila několik císařů, fašisty i komunisty, dokonce i situaci s 
COVID. Zavíráme až kvůli KRNAP. V rozporu se zákonem nám omezují přístup k naší 
nemovitosti.  
 
V podstatě za každý oprávněný vjezd našich dodavatelů přijde pokuta nejméně 20 tisíc 
Kč. Dokonce pokutovali i řidiče, který nás jako majitele (s plným zákonným přístupem 
bez povinnosti výjimky k vjezdu) vezl k naší boudě. Pokutu dostávají i řemeslníci, kteří 
nám přijedou pomoci například s havárií na toaletách pro veřejnost. Nyní už jsme za 
hranou možného. KRNAP instaloval nelegálně vjezdové kamery a přestože naše vjezdy 
jsou oprávněné, okamžitě posílají vysoké pokuty, a ignorují předložené doklady o 
oprávněném vjezdu.  
 
Jsme v katastru obce Pec pod Sněžkou a máme nezcizitelné právo provozovat vlastní 
nemovitost. KRNAP – nelogicky zahrnuje asfaltovou komunikaci Pec pod Sněžkou -
Výrovka - Luční bouda do klidové zóny (taková specialita zákona o ochraně přírody a 
krajiny), tím může omezit dopravu v čase i množství. Do budoucna by provoz Luční 
boudy zcela byl na libovůli Správy Krkonošského národního parku. Upozorňujeme, že 
může dojít i k omezení pěších návštěvníků.  
Luční bouda by při režimu, klidového území přístupové cesty, ekonomicky nepřežila. Také 
nemůže poskytovat zdarma toalety či úklidovou činnost v okolí, kterou jsme zdarma 
vykonávali. Omezí se záchranná služba Vrcholky hor, která je členem integrovaného 
záchranného systému a která už na svých výjezdech zachránila ve špatném počasí desítky lidí 
v nouzi. 
 
Samozřejmě budeme apelovat na zákonodárce, aby tento nesmyslný postoj radikálních 
státních úředníků zastavili. Více, že to zaměstnance Správy národního parku nezajímá, mají 
obrovské kompetence a nulovou zodpovědnost. Škody hradí daňový poplatník. Namátkou 
uvedeme vrtulníky trhané kleče vysazené Krnapem, nebo uschlé stromy ohrožující turisty. 
 
Omlouváme se našim hostům a návštěvníkům Krkonoš, ale neumíme poskytnout 
veřejné toalety a restauraci v tomto rozsahu na Luční boudě bez možnosti jejího 
zásobování vozidly.  
 
Naše kroky chápejte, prosím, jako snahu o udržení Luční boudy pro budoucnost. Pokud 
neobhájíme možnost zásobování a příjezdu služeb, Krkonoše se změní. Boudy jako 
Luční, Labská budou nuceny změnit svůj provoz, možná zaniknou úplně.    
 
Luční bouda  
 
 


